



**A TOUTES LES PARTIES CONCERNEES PAR LA COUPE D'AFRIQUE DES NATIONS DE FUTSAL TOTAL, MAROC 2020**

Le Caire, le 30 Janvier 2020

**Objet : Retrait de l'Ile Maurice de la Coupe d'Afrique des Nations de Futsal Total, Maroc 2020**

Mesdames, Messieurs,

Nous vous informons par la présente que la Fédération de Maurice de Football a annoncé son retrait de la Coupe d'Afrique des Nations de Futsal Total, Maroc 2020.

Par conséquent, les matches Ile Maurice vs Libye et Ile Maurice vs Maroc sont annulés et n'auront pas lieu comme prévu.

Le classement exact du groupe vous sera communiqué suite à la décision de la commission d'organisation de Futsal.

Veuillez agréer, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

-----

**TO ALL PARTIES CONCERNED BY THE TOTAL FUTSAL AFRICA CUP OF NATIONS, MOROCCO 2020**

Cairo, 30<sup>th</sup> January 2020

**Subject : withdrawal of Mauritius from the Total Futsal Africa Cup of Nations, Morocco 2020**

Dears Madams, Sirs,

We would like to inform you that Mauritius Football Association announced its withdrawal from the Total Futsal Africa Cup of Nations, Morocco 2020 before the starting of the competition.

Hence, the matches of Mauritius vs Libye and Mairitius vs Morocco are cancelled and will not take place.

The exact standings of the group will be communicated following the decision of the Organizing Committee of Futsal.

Please accept, Dears Madams, Sirs, our sincerest regards.

**CONFEDERATION AFRICAINE  
DE FOOTBALL**



Mouad Hajji  
General Secretary